
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 12.12.2023 

      Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Ján Várady . 

Program rokovania: 

1. Správa o činnosti XI. MŠ na ul. Masarykova 30, výsledky v priamej a nepriamej vých.  
vzdelávacej činnosti, potreby a  úspechy v mimoškolskej oblasti. 

2. Vyhodnotenie práce Komisie za kalendárny rok 2023. Návrhy a pripomienky 
       3.  Rôzne - diskusia 

                                 Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie.  

Program zasadnutia komisie schválený všetkým prítomnými členmi. 

 
R O K O V A N I E 

 
1. Správa o činnosti  XI. MŠ na ul. Masarykova 30, výsledky v priamej a nepriamej vých.  

vzdelávacej činnosti, potreby a  úspechy v mimoškolskej oblasti. – Vlasta Garguláková, 
riaditeľka MŠ 

Materská škola má počet prijatých deti: 87, počet deti so špeciálnymi  
výchovno  –  vzdelávacími potrebami: 0. Má 9 pedagogických zamestnancov vrátane riaditeľky, 
počet ďalších zamestnancov je 6. Aktivity MŠ tvoria neoddeliteľnú súčasť edukačného procesu 
a podporujú celostný rozvoj osobnosti dieťaťa. Materská škola sa zapájala do aktivít 
a kultúrnych podujatí v spolupráci s inými inštitúciami. Aktivity školy: Vyber si svoj šport,  Liga 
pohybovej zdatnosti,  rozprávka Pinokio,  zber papiera,  rozprávka Palculienka,  Deň 
materských škôl,  hudobné predstavenie ,,O neposlušných baciloch „– ujo Ľubo, Bubnovačka-
Aby bolo deti lepšie počuť!“, Matičný zlatý hlások – prehliadka Ľudových piesní,  Mikuláš v MŠ,  
rozprávka ,,O neposlušnom čertovi“, Vianočná besiedka,   Čaro Vianoc – Knižnica – prednes 
poézie a prózy detí MŠ, Korčuliarská gramotnosť,  Karneval v MŠ,  Snehuliak Tomáš- hudobná 
rozprávka – ujo Ľubo,   Spolupráca so SZŠ – Dorotka a jej priatelia, Tenisové centrum, Noc 
odvahy , návšteva múzea, Deň vody – Pokusy 6.ZŠ, Beseda – Školská zrelosť, Návšteva 
Hvezdárne,  Deň Zeme – beseda s tetou včelárkou,  hudobná rozprávka ,,Šípková Ruženka“,  
Koncert MSkS,  Nebojte sa ničoho – beseda s tetou spisovateľkou Lenou Riečanskou,  
Olympiáda materských škôl,  Deň Matiek v MŠ,  Vystúpenie detí v klube dôchodcov 
s kultúrnym programom, MDD na námestí a na školskom dvore,  Kočovný gazdovský dvor – 
domáce zvieratká na šk. dvore,     - Palculienka – pokračovanie,  Dorotka a jej priatelia  návšteva 
SZŠ,  Slávik v MŠ,  Výlet Hostovice,  Rozlúčková slávnosť. Materská škola je zapojená 
v projektoch Zdravý životný štýl,  Dorotka a jej priatelia, Dopraváčik ,Školské ovocie, Školský 
mliečny program, Zdravé deti, Zdravý spánok. MŠ má aj vlastné projekty: Projekt ,,Šťastné 
deti“  dbáme ,aby každé dieťa zažilo v MŠ radosť, lásku, pochopenie, aby bolo stále šťastné, 
tvorivé a dobre pripravené na vstup do ZŠ.  
Budova školy je pavilónový typ – má školskú a a hospodársku časť. V školskej časti sa 
nachádzajú 4 triedy a sociálne zariadenia pre deti a zamestnancov školy. V hospodárskej časti 
sa nachádzajú školská kuchyňa, práčovňa, pracovňa riad. školy, vedúcej  škol. jedálne, soc. 
zariadenia a sklady.  



Materiálne a technické podmienky školy sú na pomerne dobrej úrovni. V priestoroch 
materskej školy je množstvo esteticko-funkčných pomôcok, ktoré rozvíjajú sociálno 
emocionálnu, kognitívnu a perceptomotorickú stránku osobnosti dieťaťa. Kabinety školy sú 
vybavené novými modernými audiovizuálnymi a didaktickými pomôckami. Školská knižnica 
vlastní najnovšie vydania odbornej, náučnej a detskej literatúry, ktorá je využívaná v procese 
výchovy a vzdelávania. Interiér  tried je estetický upravený detským nábytkom a kobercami. 
Pre deti je zabezpečené dostatočné množstvo rôznych variabilných a účelových hračiek. 
Priestory jednotlivých tried sú vymaľované, upravené. Hygiena školy je na vysokej úrovni. 
Využívajú sa ekologický nezávadné čistiace prostriedky. O kvalite hygieny svedčia aj záznamy 
z kontrol RÚVZ. Objekt školy je chránený elektronickým signalizačným zariadením. Exteriér 
školy tvorí školská záhrada, ktorá je dostatočne veľká a priestranná  s množstvom náradia pre 
relaxačno- pohybové aktivity detí a lavičkami pre možnosť oddychu. Niektoré hracie prvky na 
školskom dvore  musíme vyradiť a nahradiť novými , aby sa zabezpečila bezpečnosť detí pri 
hre .Trávnatú plochu sa snažíme pravidelne udržiavať kosením ako i dreviny, ktoré pravidelne 
udržiavame strihaním. Postupne naďalej dochádza k úplnej revitalizácii detských ihrísk podľa 
súčasných trendov a noriem EU. Pravidelne venujeme pozornosť údržbe pieskovísk. 
V koncepčnom programovom zameraní rozvoja školy máme ,,pedagogický proces smerovať 
k dosiahnutiu optimálnej kognitívnej, senzomotorickej a sociálno-citovej úrovne ako základu 
pripravenosti na školské vzdelávanie a na život v spoločnosti“. Pedagogický prístup sme 
orientovali na pozitívnu výchovu, založenú na láske a dôvere k dieťaťu. Uplatňovali sme 
humanistickú výchovu a vzdelávanie v súlade s Dohovorom o právach dieťaťa- právo na 
vlastnú individualitu a právo na celostný rozvoj osobnosti. Kládli sme dôraz na rozvoj tvorivosti 
pred pamäťovým učením, začleňovali dieťa do skupiny a kolektívu. V spolupráci s rodinou sme 
pôsobili na uvedomovanie si potreby zdravého životného štýlu a ochrany životného 
prostredia. Materská škola spolupracuje s Rodičovským združením je to dobrovoľné občianske 
združenie rodičov, alebo zákonných zástupcov detí v MŠ, ktoré je organizáciou Slovenskej rady 
rodičovských združení registrovanou na MV SR. RZ je zriadené na dobu neurčitú a riadi sa 
zásadou delegovanej právomoci. Volí zo svojich radov zástupcov do tzv. Rady rodičov. RZ 
spolupracuje s vedením MŠ pri riešení problémov výchovy a vzdelávania, pri organizovaní 
záujmovej činnosti, kultúrnych a športových programov v MŠ. Spolupráca s rodičmi je na 
vysokej úrovni. 
Nedostatky:  Slabý internet – pre prácu s interaktívnymi tabuľami, Zlá  výslovnosť u detí – 
nedostatok logopédov. Potreba rekonštrukcie budovy MŠ – strecha, vonkajšia fasáda, 
vymaľovanie vnútorných priestorov (tried, chodieb). Dlhodobým problémom je vybudovanie 
cesty a parkoviska pred MŠ z dôvodu jej zlej prístupnosti čo môže u rodičov spôsobiť nezáujem 
u umiestnenie ich detí v tejto Materskej škole. 
 
Ing. Stričík – Dá sa v škôlke uskutočniť zber papiera?  

p. Garguláková – Zatiaľ sme zber papiera v škôlke nerobili. Finančne to nie je výhodné. Máme problém 

aj s uskladnením vyzbieraného papiera. Snáď by to bolo možné v spolupráci  s TaZS mesta Michalovce. 

PaedDr. Hajduková – nový pán riaditeľ TaZS chystá aj nové projekty. 

Mgr. Várady – Ako je MŠ vybavená po materiálnej stránke? 

p. Garguláková  - Lehátka a matrace sú v dobrom stave. V spolupráci s rodičmi  a sponzorskými 

príspevkami sme vymenili všetky kuchynky na MŠ. 

 



2. Vyhodnotenie práce Komisie za kalendárny rok 2023. Návrhy a pripomienky – predseda 
komisie Mgr. Ján Varady 

 
Komisia sa na svojich zasadnutiach zaoberala otázkami, podnetmi a problémami MŠ, ZŠ, 
ŠJ a športových klubov. K vyhodnoteniu dochádzky členov komisie. Účasť členov komisie 
je pomerne dobrá, avšak člen komisie p. Ali Kamberovič sa v uplynulom polroku 
nezúčastnil ani raz na zasadnutí komisie. 

 
3. Rôzne 

PaedDr. Hajduková – opakovanie žiada informáciu akým spôsobom a podľa čoho sa prerozdeľujú 

finančné prostriedky pri rozdeľovaní dotácií – koncepcia rozvoja školstva. 

 

Mgr. Várady -  Odporúča na zasadnutie komisie v januári v bode Rôzne zaradenie bodu programu  

,,Triedenie odpadu na ZŠ a MŠ“. 

 

 
     Predseda komisie poďakoval všetkým prítomným celoročnú aktívnu  účasť na rokovaní.  Komisia sa    
najbližšie stretne na svojom zasadnutí dňa 23.1.2024. 
 
    
 

 

 

                                                                                                                   Mgr. Ján Várady 

                                                                                                                   predseda komisie  


